
 

 

Styremøte, DFK/S,   
09. januar 2007  

Tid (dato, fra kl til kl): 2007-01-09, 1900-2200 Sted: Oslo 
Innkalt av : Erik Østerud, Leder DFK/S 

Ordstyrer: Erik Østerud  Referent: Tom-Roger Stensberg 

Deltakere: Tore Kvarme, Anders Bjørnestad, Tom-Roger Stensberg, Ingar Brenna, Maria 
Høivik, Hans M. Borge, Anders Skifjeld, Lars Helge Stølen 

 

Sak Diskusjon og konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

1.  Forrige referat: 

Ingen bemerkning.  

  

2.  Status økonomi: 
• Alle innbetalinger er ført ut hele året. Utlegg er ikke ført. 
• Bankkontoer er avstemt t.o.m. juni. 
• Likviditeten er god. Samlet ca. NOK 250.000.- 
• Status i.f.t. årsavslutning: Bra. Ikke problem med å få dette klart 

til årsmøtet. Vil være klart ca. 1 mnd. før årsmøtet. 
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15.02.07 

3.  Status teknisk: 
• GAM ferdig slutten av januar. 

 
• Halehjul blir ikke satt inn. Fabrikken var ikke særlig lystne på å 

modifisere denne og satte en høy pris.  Vi setter derfor ikke inn 
dette. 

 
• GBR er solgt 
 
• GBQ går ut 30/3 og bør tas før Vågå. 

 
• GCM går ut 30/4. 

 
• GCJ går ut i juli. Bør også gjøre noe lakkarbeide ved neste 

anledning. Bør tas når GAM kommer tilbake. 
 

• GAM monteres og prøveflys når den kommer tilbake.  
 

• Vingetrekk er reparert. Medlemmene må være varsomme når de 
trekkes på. Det legges ut melding på nettet om dette. De bør 
vaskes. Anders legger ut melding om forsiktighet på nettsiden 
vår. 

 
• Slepefly: TAU er på årskontroll. Vil antakelig være ferdig i 

begynnelsen av februar. Starter på DFK begynner å bli slitt. Skal 
på ettersyn om 50 timer. Det vurderes om ettersyn skal gjøres 
før, under eller etter Vågå. 
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Sak Diskusjon og konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

 
• Hans har dialog med tilsynet vedr. elektronisk versjon av 

vedlikeholdshåndboken. 
 

4.  Status skole:  
• Søknad om skoletillatelse er ankommet. Maria fyller ut og 

sender inn. 
• Teorikurs er på plass. Vi har fått på plass instruktører for alle 

fagene. Vi sender ut informasjon om kurset til alle som har 
elevbevis. 

• Vi har fått 3 nye elever siste tiden.  
• Vaktliste for vinteren er under utarbeidelse. 
• Hans er på O-kurs og har passert oppstart.  
• Instruktørmøte planlegges under vinteren. 

 

 

 

 

 

 

5.  Status rekruttering: 
• Rekrutteringsgruppe er under utarbeidelse og Maria planlegger 

oppstart. 
 

 

 

 

6.  Innkomne saker: 
• Luftsportstinget avholdes på Thon Hotel Lillestrøm 17.-18.mars. 

Økning av seksjonskontingent skal tas opp og seksjonen ønsker 
vår innstilling til dette. Vi stiller med representanter på tinget. 

 
• S/NLF har sendt skjema for rapportering om miljøarbeid i 

klubbene. Hovedstyret har ifølge klubblovene ansvaret for å 
drive miljøarbeid. Vi oversender saken til hovedstyret. 

 
• Maria og Gaute spør pent om å få låne byggelokalet. Dette er 

avklart med Teknisk Sjef og er således innvilget.   
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7.  Saker fra hovedstyremøte: 

Ingen 

  

8.  Eventuelt: 
• Vi har fått skryt av S/NLF for godt flysikkerhetsarbeid med vår 

Q4 kampanje.  
 

• Antall slep ligger på ca. 1100 for 2006.  Dette er en betydelig 
nedgang fra 2005, som også er gjeldende for hele landet. 

 
• Styret diskuterte lovforslaget fra Øyvind som vil bli fremmet for 

medlemsmøtet 11.januar 2007. 
 

• Seilflyhistorisk forening er vesentlig mer aktive nå og ønsker å 
overta GTI. De er svært begeistret over flyet. Det er en 
overtakelsesklausul som vi må overholde. Hans har snakket med 
forrige eier og de synes overtakelsen er en god  ide. Styret er 
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enstemmig om en overtakelse og informerer hovedstyret  vedr. 
Overtakelsen. Hans påtar seg anvaret å ordne med selve 
overtakelsen. 

 
Vågå  

• Styret beslutter å støtte juniormedlemmene/ungdomsgruppa med 
leiravgift og 1-én hytte som i fjor. Tore informerer 
ungdomsgruppa om dette. 

• Litt labert med påmeldinger og deltakere første uken. Spesielt få 
Drammen medlemmer.  
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9.  Neste møte onsdag 14. februar 2007 kl 1900 på Hokksund Flyplass   
 

Observatører:  

Sted og dato: Skedsmokorset 15. januar 2007 Signatur: Tom-Roger Stensberg 
(sign.) 

 


